
Protokoll fra styremøte i Raseklubb for dansk/svensk gårdshund søndag 19.02.23  

   

Til stede: 

Marit H. Autrey, Tonje Holm Aaseskjær, May-Vigdis Ve, Rebecca S Larsen, Mette Merg og Elinor 
Gran (Referent) 

Fra Avlsrådet for sak 12/23: Camilla Baksetersveen Horvei, Ramona Tatijana Lorieri-Skog og 
Wenche Sandbæk 

Kasserer Elisabeth Torvund for sak 11/23  

Sted: Teams  

  

Dagsorden 

Sak 01/23 

  

 

 

Vedtak: 

Godkjenning av protokoll og økonomisk status. 

Økonomisk status:  

Brukskonto: 668 950,- 

Kapitalkonto: 202 878,- 

Protokoll enstemmig godkjent, økonomisk status til informasjon 

Sak 7/23:  

  

 

 

Vedtak: 

Gårdshunden – redaktør og samarbeid 

Knut Sandersen vil ta over som redaktør.  

Samarbeidet med Hund og Fritid avsluttes. 

Tidligere trykkeri/grafiker vil fortsette med bladet.  

Til orientering 

Sak 27/22 

 

 

 

Vedtak: 

RDSG etiske anbefalinger for hannhunneiere 

RDSG etiske anbefalinger for hannhundeiere Innkommet post fra Kari Andresen.  
På bakgrunn av den store produksjonen vi har og har hatt en stund av valper på vår 
rase, tenker jeg det er på tide at klubben tar opp det ansvaret også hannhundeierne 
har for avlen. Styret synes dette er et godt innspill og vil sette dette innspillet opp på 
agendaen på Oppdretterseminaret for diskusjon. 

Til orientering fra referat 08.01.23 

Sak 30/22 

 

 

 

Ønsker å representere klubben som AG-lag 

Innkommet post fra Camilla Horvei 

 Vi er flere medlemmer i klubben som gjerne vil starte et ag-lag sammen, 
altså et rent Gårdshund lag, alle fra Raseklubb for Dansk Svensk 
Gårdshund. 



 

 

 

Vedtak: 

 Det er ønske om støtte til 2-3 løp og NM 

 Vi har klart å sette sammen et lag i liten som vi kaller for Rottejegerene. 

Sak utsatt grunnet tidsmangel 

Sak 09/23 

 
 

Vedtak: 

Satningsgruppe LP 

Sak innkommet fra Synnøve Solum om satningsgruppe i LP evnt andre hundesport 
for å stimulere økt aktivitet med gårdshund. 

Sak utsatt grunnet tidsmangel 

Sak 10/23 

  

  

 
Vedtak:  

Lagerleie  

Regulering av leie  

Lagerleie økes til 8000 i året, da dette ikke har vært regulert siden 2018. 

Til orientering: Marit Autrey deltar ikke i diskusjon, fastsettelse og avstemning av 
dette da hun er inhabil i saken. 

Enstemmig godkjent 

Sak 11/23 

 

 

Vedtak: 

Budsjett 2023 

Budsjett ble gjennomgått i samarbeid med kasserer og vil bli innstilt til 
årsmøtet. 

Enstemmig godkjent 

Sak 12/23 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sak til årsmøte 

Forslag søndag 12.mars i forbindelse med oppdretterseminar. 

Forslag til endring av tekst i Retningslinjer for avl/oppdrett.  

Dagens tekst: Begge avlsdyr må ha HD-status A, B eller C.  

Forslag: Begge avlsdyrene bør ha HD-status A, B eller C.  

Begrunnelse: På bakgrunn av at både Danmark og Sverige nå ikke har krav 
om HD-røntging, og at klubbene formidler valper etter urøntgede foreldre 
synes vi det er naturlig at vi følger etter rasens 2 hjemland og bytter ut ordet 
må med bør. Den norske raseklubben bør også formidle valper etter 
urøntgede foreldre. 

Forslaget fremmes av: 

Kari Andresen v/Samkas kennel 
Inger Asmundsen v/kennel Amanda 
Kjersti Kristiansen v/kennel Kjekris 
Stine Andresen Halvorsrud v/kennel Halvskogen  
Marianne Thoresen v/Stomperud kennel 
Hans Olav Dahle v/Stomperud kennel 
Marianne Sollien v/kennel Sollion 
Inger Elisabeth Tengesdal Lello, v/kennel Lellogården 
Camilla Stendahl Simmensen v/kennel Amante 
Anette Nordskogen v/kennel Novanord 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vedtak: 

Vanja Kartrud v/kennel Liahompen 
Kine Strandsveen v/kennel Viktoppen 
Morten Strandsveen v/kennel Viktoppen 
Signe Jensen 
Kine Haagensen Skiaker 
Ann Charlott Simonsen 
Marianne Bjerke 
 
Styret innstilling: Styret avviser saken til årsmøtet.  
 
Begrunnelse: Styret er satt til å forvalte klubben og rasen mellom årsmøtene. Kun 
et registreringskrav må behandles av årsmøtet. Det foreligger ikke registreringskrav 
i forhold til HD på rasen. 
 
Styret mener derfor dette ikke er en årsmøtesak. Styret og avlsrådets mandat er å 
forvalte rasen mellom årsmøter. Videre vil et vedtak være nødvendig å ha et nytt 
årsmøte for å endres, enten ordinært eller ekstraordinært og i den fasen vi er nå 
med nye forskrifter fra Mattilsynet være uheldig å låse styrets og avlsrådets arbeid i 
denne fasen.  
 
Styret ser verdien i å ikke utelukke urøngede hunder fra andre land slik at vi sikrer 
genetisk mangfold og åpner for at valper av utenlandsk eide hannhunder kan 
formidles på raseklubbens hjemmeside.  
 
Videre vil Styret og Avlsrådet ser på hvordan utviklingen av HD statistikken på 
gårdshund har utviklet seg og jobber videre med dette.  
 
Enstemmig godkjent 

Sak 13/23 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Vedtak 

Styrets saker til årsmøtet  

Innstilling til årsmøtet 

Sak 7: Endring i loven §3-4 Årsmøtets oppgaver. 

Punkt i)  Velge: 

- Leder for 2 år 
- Nestleder for 2 år 
 
Foreslås endret til  
- Leder for 2 år 
- Nestleder for 2 år, det året leder ikke er på valg.  
 
Resten av tekst i avsnittet er uforandret. 

 
Begrunnelse: For å sikre kontinuitet i styrets ledelse er det viktig at 
leder og nestleder velges annethvert år. Pr i dag er leder og 
nestleder på valg samtidig, og vi foreslår at endringsforslag blir 
vedtatt av årsmøtet 2023 og ved neste valg i 2024, velges leder for 
et år og nestleder for 2 år for å komme ajour. 

Enstemmig godkjent 



  Sak 14/23 

 

 

 

Vedtak: 

Kontigent 14/23  

Innstilling til årsmøtet 

Kontigenten endres ikke da styret ønsker flest mulige medlemmer inkluderes i 
klubben og klubbens arbeid. 

Enstemmig godkjent 

Sak 15/23:  

  

  

 

 Vedtak: 

Internasjonalt samarbeid  

Se vedlegg.  

 Den danske raseklubben inviterer til møte med andre raseklubber for 
samarbeid.  

 Leder av styret og leder av avlsrådet sendes fra Norge 

Enstemmig godkjent 

Sak 16/23 

 

Vedtak: 

Kassererhonorar 

Kasserer honorar økes til 11 000 kroner fra og med 2023  

Enstemmig godkjent 

Sak 17/23  

 

 

 
 

Vedtak: 

Innkommet sak fra Kari Andresen 

Forslag å premiere beste oppdretter og beste avlshund . 

Dette for å inspirere oppdrettere til å vise fram arbeidet sitt. 

Dette innføres slik at dette premieres første gang i 2024 for utstillingsåret 2023, og 
publiseres samtidig med Årets hund. 

Enstemmig godkjent 

 

 


